
Urząd Miejski w Kowalewie Pomorskim

1

Współpraca razy dwa

W minioną środę 17 lipca br.  odbyły się dwa spotkania w biurze Burmistrza Miasta Kowalewo Pomorskie Jacka
Żurawskiego.  Jako  pierwszą  kowalewski  Burmistrz  gościł  Dyrektor  Oddziału  TVP3  Bydgoszcz  Annę  Raczyńską.
Rozmawiali oni o współpracy w sprawie promocji Gminy Kowalewo Pomorskie.

Drugie spotkanie odbyło się parę godzin później  z  p.o.  Dyrektora Oddziału GDDKiA w Bydgoszczy Radosławem
Kantakiem. Ponad godzinne spotkanie opierało się głównie na temacie kowalewskiej obwodnicy. Jak można zauważyć
rozmowy o obwodnicy Kowalewa Pomorskiego nie mają końca.


